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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het ontslag van de top van de KLM Flight Academy (ingezonden 
4 juni 2013). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving over het ontslag van de top van de 
KLM Flight Academy?1 

Vraag 2
Welke problemen spelen er precies op de Flight Academy? 

Vraag 3
Wanneer is het onderzoek naar de veiligheidscultuur afgerond? 

Vraag 4
Klopt het dat de problemen met de veiligheidscultuur niet alleen in de 
Verenigde Staten bestaan, maar ook in Nederland? 

Vraag 5
Welke aanvullende acties gaan de KLM Flight Academy, KLM en u onderne-
men om hierin verbetering te krijgen?

1 http://nos.nl/artikel/512933-klm-vervangt-top-vliegschool.html
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